
Saksprotokoll i Fylkeseldrerådet i Hordaland - 12.09.2017  
 
I samband med RS 13 vil ein kome tilbake med ny sak dersom samferdselsavdelinga kjem med nytt svar.  
 
I samband med RS 14 ønskjer fylkeseldrerådet sak på følgjande punkt til neste møte: 

 Budsjett 2018/Økonomiplan 2018/2021  
 Gjennomføringsplan innfartsparkering 
 Rassikringsplan 
 Oppfølging av kulturplanen 

 
I samband med RS 15/17 kommenterte Odd Himle at sjukefråveret i administrasjonen er høgt. 
 
I samband med RS 16/17 er det ønskjeleg å få tilsendt årsmeldingar frå alle kommunane. Opplyse om dette 
på eldrerådskonferansen. 
 
I samband med RS 17/17 kunne Solbakken informere om at båtane har rutehefte. Ystanes vil sjekke det 
same på bussane i Hardanger. Administrasjonen vil etterlyse svar frå Skyss. 
 
Vedtak 
 
Fylkeseldrerådet tek referatsakene til orientering. 
 


